

lots du cadastre Nos 328-272, 265, 262 et 261, ce côté mesurant environ 217 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 331-2, ce côté mesurant environ 104.75 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 329, (rue Dufferin projetée), ce côté mesurant environ 222 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 329, (rue Laurier projetée), ce côté mesurant environ 104.75 pieds; contenant une superficie de 22,893 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-Ouest du lot du cadastre No 329 aux plan et livre de renvoi officiel pour le quartier St-Denis de la Cité de Montréal.

Le tout suivant le plan de l'amélioration déposé dans le bureau de l'inspecteur de la Cité.

Toutes les dimensions ci-dessus sont en pieds et décimales anglais.

L.-J. ETHIER,
J.-L. ARCHAMBAULT,
Procureurs de la Cité de Montréal.

HOTEL DE VILLE,

Montréal, 28 novembre, 1905.

by lots cadastral Nos. 328-272, 265, 262 and 261, said side measuring about 217 feet; on the north western side by lot cadastral No 331-2, said side measuring about 104.75 feet; on the north eastern side by lot cadastral No. 329 (proposed Dufferin street), said side measuring about 222 feet; on the south eastern side by lot cadastral No. 329 (proposed Laurier street), said side measuring about 104.75 feet, containing a superficial area of 22,893 square feet, the said piece of land being the north western portion of lot cadastral No. 329 of the official plan and book of reference for the St. Denis Ward of the City of Montreal.

The whole in accordance with a plan of the improvement, deposited in the City Surveyor's office.

All the above dimensions are in English feet and decimals.

L. J. ETHIER,
J. L. ARCHAMBAULT,
Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,

Montreal, 28th November, 1905.